
	
	
Referat	til	bestyrelsesmødet	d	3/8	2022	kl.	16.00	på	NPCT,	Vesterhavsgade	168	
Vorupør	
	Mødte	var:	Svend	Åge	Schytte	Pedersen,	Lone	lærke,	Sessan	Bentzen,	Jytte	
Schouw,	Lene	Holst,	Jens	Pedersen,	Vagn	Christensen	og	Mads	Agerholm.	
	
1:	Godkendelse	af	dagsorden.	OK.	
	
2:	Godkendelse	af	referat	fra	bestyrelsesmødet	d.	9/6.	OK.	
	
3:	Nyt	fra	Formanden	
10/6.	Bestyrelse	og	Rådet	har	været	på	ekskursion	til	Klitmøller	Vandværk	og	på	
Skaksvej	52,	hvor	de	deltagerne	besigtigede	de	udførte	eller	igangværende	
naturforbedringsprojekter,	styret	af	sekretariatet.	
14/6	Fejring	af	10-års	jubilarer	i	frivilliggruppen.	
21.6.	De	frivillige	(cirka	10)	ved	Hanstholm	Fyr	er	blevet	tilbudt	at	deltage	i	
kurser	i	regi	af	Nationalpark	Thy.	De	er	ikke	umiddelbart	interesseret	i	at	
formidle	nationalparken.	
Infotraileren	var	med	på	Stenbjergdagen.	Vi	fik	nogle	i	tale,	men	det	var	en	
meget	blæsende	dag.	
Status	på	frivilligudflugten:	77	deltagere	inklusive	chauffør.	
	
	
4:	Nyt	fra	kassereren.	
Vi	bruger	for	lidt	penge.	Kassebeholdning:	33.869	kroner	inklusive	indskud	fra	
personer,	der	skal	med	på	udflugt	(cirka	28.000).	Mangler	stadig	tilskud	fra	
Nationalparken.	
	
5:	Nyt	fra	aktiviteterne.	
Jens:	Male	i	og	med-projekt.	Finn	Have.	Ikke	en	deltager-succes.	Men	fine	
billeder.	
Det	går	over	stok	og	sten	ved	fyret.	Det	kniber	sommetider	i	køkkenet	–	kniber	
også	med	formidlere.	I	august	en	smagsdag	–	Niels	Holger	har	røget	i	brinthuset.	
Også	smagsprøver	til	gæster	en	dag	i	september.	Snart	møde	i	styregruppen	
mhp	på	forpladsen	og	parkering.	Vi	har	været	i	medierne	(TV3	med	Linse	
Kessler).		



Lene:	Folk	og	fisk	i	Stenbjerg	har	trukket	30-35	pr.	gang.	Evelyn	har	trukket	
tyskere.		
Det	går	godt	med	at	fylde	vagter	i	Stenbjerg.		
Opgradering	af	infohuset.	Der	har	været	workshop.	Vi	skal	mødes	med	
arkitekter	og	høre	deres	udspil	i	august.		
Generelt:	Vi	bliver	hørt,	vi	bliver	spurgt.		
Stenbjerg-forening.	Niels	Munks	hus.	Pop	up	café	to	uger	i	sommer.	I	den	
periode	har	vi	ikke	solgt	kaffe	i	infohuset.		De	tænker	at	holde	åbent	en	hel	
måned	næste	sommer.		
Her	i	centret	i	Vorupør	mange	ildsjæle	i	gang	–	og	en	rigtig	positiv	tilgang.		Som	
regel	kun	én	på	vagt	ad	gangen.	Nu	lysner	det.	Lidt	tungere	at	få	dækket	
vagtplanen.		
Workshop	om	ideer	til	formidling.	Billeder	af	fugle	–	gå	på	jagt	efter	at	finde	dem	
i	udstillingen.	Den	første	dag	udleverede	jeg	30	ark.		
Forslag	om	at	lave	noget	tilsvarende	med	planter.		
Tråd-skulpturer:	Syv	insekter	+	en	spinder.		
	
	
Sessan/Naturens	besøgsvenner:	De	fleste	er	færdige	med	at	kigge.	Jeg	har	været	
meget	frustreret.	Jeppe	er	gået	på	barsel.	Vi	havde	bøvl	med	at	få	inddateret	
data.	Der	har	været	knaster	–	men	nu	kører	det.	
	
Lone:	Naturnationalpark.	OBS:	sættes	på	næste	møde	som	dagsordenspunkt.	
	
6:	Nyt	fra	sekretariatet.	Cathrine	på	ferie.	
	
7:	Status	på	Frivilligudflugt.	
	
Fordeling	af	værelser	på	plads.	Detailprogram	laves	den	16.		
Det	kører	på	skinner.		
	
8:	A.	Infotrailer	aktivitet	eller	mangel	på	samme.	B.	Der	er	mulighed	for	at	vi	kan	
få	lidt	flere	midler	til	udsmykningen,	hvordan?	
	
Frivillig	Fredag.	Der	er	ikke	mulighed	for	at	være	på	Store	Torv	med	infotrailer	–	
vi	flytter	ind	i	teltet.		
Mads:	Jeg	har	behov	for,	at	vi	får	det	organiseret	anderledes.		
Vi	beslutter	at	lave	et	halvårligt	aktivitetsprogram,	som	vi	kan	komme	med	input	
til.		
Gruppen	i	Stenbjerg	er	indstillet	på	at	få	infovognen	til	at	komme	til	at	stå	der,	
når	infohuset	lukkes	ned	på	grund	af	renovering	til	efteråret.		
	
Midler:	Brev	fra	Vivi	i	sekretariatet.	Vi	har	nok	mulighed	for	at	få	op	til	30.000	
kroner	i	tilskud	til	udsmykning	af	infotrailer.		Vi	takker	for	det.		



Ideer:	Udstoppet	dyr,	en	børnekasse.	Video	om	arbejdet	som	frivillig.		
	
	
9:	Fordeling	af	”GÅ	I	GANG	TURE”	sensommer/efterår	2022	
9.	august.	Peer	eller	Vagn	
16.	august:	Sessan	
23.	august:	Jens	
30.	august:	Vagn	
6.	september:	Lone	(Penbjerg)	
13.	september:	Vagn	
20.	september:	Mads	
27.	september:	Vagn	eller	Peer	
4.	oktober:	Peer	
11.	oktober:	Lene	
18.	oktober:	Vagn	
25.	oktober:	Mads	
	
10:	Orientering	om	koncert	for	frivillige	i	efteråret		
Nationalpark	Thys	bestyrelse	vil	bevilge	25.000	kr.	til	koncert	med	Steffen	
Brandt	
Ansøgning	til	Thisted	Forsikring	er	udarbejdet	af	Mads:	Vestervig-Agger	Hallen	
(5000	kr.)	plus	2000	kr.	til	fortæring.	Sendes	af	sted	denne	uge.	Vi	taler	om	
Vorupør	gl.	skole	som	et	alternativ.		
	
11:	Næste	møde	dato.	5.	oktober	
	
	
12:Eventuelt.			
Lene	H:	Vi	savner	flere	Natur-folk	i	sekretariatet	(efter	at	Anna	og	Line	er	rejst).	
Vi	savner	naturprojekter,	der	kan	involvere	os.		
	
For	referatet/Lone	


